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PROTOKÓŁ NR XVII/2019 

z XVII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Rzekuń  

25 listopada 2019 r. 
 

Miejsce obrad sala konferencyjna Urzędu Gminy w Rzekuniu, ul Kościuszki 33,  

w godz. 15.10 – 16.10. Obecnych jest 15 radnych na ogólną liczbę 15. Lista obecności  

w załączeniu do protokołu. Obradom przewodniczy Małgorzata Żebrowska Przewodnicząca 

Rady Gminy.  

 

Radni obecni: 

1. Dmochowski Stanisław    9. Mierzejewski Ireneusz 

2. Gierwatowski Andrzej    10. Namiotko Jarosław 

3. Gryczka Edward     11. Olech Dariusz 

4. Kaczmarczyk Rafał Marcin    12. Pupek Rafał 

5. Konopka Jerzy     13. Sikorski Włodzimierz 

6. Łada Łucja      14. Wojsz Anna Sylwia 

7. Majewski Zdzisław     15. Żebrowska Małgorzata 

8. Mierzejewski Bogdan 

 

Ponadto w sesji uczestniczą: 

1. Podolak Bartosz    - Wójt Gminy, 

2. Krzysztof Żebrowski     - Sekretarz Gminy 

oraz sołtysi, dyrektorzy jednostek organizacyjnych oraz mieszkańcy. Ogółem w sesji 

uczestniczy około 30 osób. 

 

 Przebieg obrad: 

 

Ad. 1 

Przewodnicząca Rady Gminy Małgorzata Żebrowska otworzyła sesję powitała  radnych, 

zaproszonych gości, sołtysów gminy przybyłych na obrady XVII nadzwyczajnej sesji Rady 

Gminy. Poionformowała, że sesja została zwołana na wniosek Wójta Gminy. Następnie na 

podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność obrad.  

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała porządek obrad, który przestawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia Dziennego Domu „Senior+” w 

Rzekuniu. 

3.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia w miejscowości Borawe ośrodka 

wsparcia pod nazwą „Klub Seniora w Borawem”. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia w miejscowości Laskowiec ośrodka 

wsparcia pod nazwą „Klub Seniora w Laskowcu”. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia w miejscowości Susk Nowy ośrodka 

wsparcia pod nazwą „Klub SENIOR+” 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia w miejscowości Rzekuń ośrodka 

wsparcia pod nazwą „Klub Seniora w Rzekuniu”. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2019-2029. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Rzekuń na 2019 rok. 

9. Zakończenie obrad. 

Radni uwag nie zgłaszali. 
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Ad. 2 

Wójt Gminy poinformował o przyczynach zwołania sesji, wyjaśnił, że szczegółowo przyczyny 

omówił na wspólnym posiedzeniu komisji, następnie omówił projekt uchwały w sprawie 

utworzenia Dziennego Domu „Senior+” w Rzekuniu. 

Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie utworzenia 

Dziennego Domu „Senior+” w Rzekuniu. Radni uwag nie zgłaszali. 

W głosowaniu jawnym – imiennym, na stan 15 radnych, obecnych jest 15. Głosowanie 

przedstawia się następująco: 

- Stanisław Dmochowski – jestem za 

- Andrzej Gierwatowski – jestem za 

- Edward Gryczka – jestem za 

- Rafał Kaczmarczyk – jestem za 

- Jerzy Konopka – jestem za 

- Łucja Łada – jestem za 

- Zdzisław Majewski – jestem za 

- Bogdan Mierzejewski – jestem za 

- Ireneusz Mierzejewski – jestem za 

- Jarosław Namiotko – jestem za 

- Rafał Pupek – jestem za 

- Dariusz Olech – jestem za 

- Włodzimierz Sikorski – jestem za 

- Anna Wojsz – jestem za 

- Małgorzata Żebrowska- jestem za 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Uchwała z nr XVII/104/2019 została podjęta jednogłośnie.  

 

Ad. 3 

Radny Edward Gryczka odczytał interpelację, którą skierował do Wójta i odpowiedź Wójta na 

tą interpelację w sprawie Klubów Seniora. Następnie zapytał, czy mamy Kluby Seniora, czy 

dopiero je tworzymy?  

Wójt Gminy przypomniał, że informował radę, iż kluby seniorów, które działają na terenie 

gminy nie są sformalizowane. Pozyskujemy środki zewnętrzne na utrzymanie tego typu 

jednostek, dlatego dzisiaj formalnie Kluby Seniora zostaną powołane. Zainteresowanie klubami 

jest bardzo duże.  

Radny Edward Gryczka zabierając głos powiedział, że w piśmie jest napisane, że kluby 

seniorów działają i nie ma informacji, czy formalnie, czy nieformalnie. Czy my dzisiaj jeszcze 

jeden powołujemy, czy on działa nielegalnie? 

Wójt Gminy: to jest Pana interpretacja, wielokrotnie na sesjach informowałem o działalności 

Klubów Seniora. Podjęcie tych uchwał pozwoli aplikować o środki zewnętrzne. 

Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie utworzenia 

w miejscowości Borawe ośrodka wsparcia pod nazwą „Klub Seniora w Borawem”. Radni uwag 

nie zgłaszali. 

W głosowaniu jawnym – imiennym, na stan 15 radnych, obecnych jest 15. Głosowanie 

przedstawia się następująco: 

- Stanisław Dmochowski – jestem za 

- Andrzej Gierwatowski – jestem za 

- Edward Gryczka – jestem za 

- Rafał Kaczmarczyk – jestem za 

- Jerzy Konopka – jestem za 

- Łucja Łada – jestem za 

- Zdzisław Majewski – jestem za 
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- Bogdan Mierzejewski – jestem za 

- Ireneusz Mierzejewski – jestem za 

- Jarosław Namiotko – jestem za 

- Rafał Pupek – jestem za 

- Dariusz Olech – jestem za 

- Włodzimierz Sikorski – jestem za 

- Anna Wojsz – jestem za 

- Małgorzata Żebrowska- jestem za 

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Uchwała z nr XVII/105/2019 została podjęta jednogłośnie.  

 

Ad. 4 

Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie utworzenia 

w miejscowości Laskowiec ośrodka wsparcia pod nazwą „Klub Seniora w Laskowcu”. Radni 

uwag nie zgłaszali. 

W głosowaniu jawnym – imiennym, na stan 15 radnych, obecnych jest 15. Głosowanie 

przedstawia się następująco: 

- Stanisław Dmochowski – jestem za 

- Andrzej Gierwatowski – jestem za 

- Edward Gryczka – jestem za 

- Rafał Kaczmarczyk – jestem za 

- Jerzy Konopka – jestem za 

- Łucja Łada – jestem za 

- Zdzisław Majewski – jestem za 

- Bogdan Mierzejewski – jestem za 

- Ireneusz Mierzejewski – jestem za 

- Jarosław Namiotko – jestem za 

- Rafał Pupek – jestem za 

- Dariusz Olech – jestem za 

- Włodzimierz Sikorski – jestem za 

- Anna Wojsz – jestem za 

- Małgorzata Żebrowska- jestem za 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Uchwała z nr XVII/106/2019 została podjęta jednogłośnie.  

 

 

Ad. 5 

Radny Edward Gryczka zapytał, na jakich zasadach będzie działał Klub w Susku Nowym?  

Wójt Gminy wyjaśnił, że gmina otrzymała dofinansowanie zewnętrzne na dwa programy: jeden 

dotyczy Dziennego Domu Pobytu a drugi dotyczący utworzenia Dziennego Domu SENIOR+ 

czyli można powiedzieć Klub Seniora. Są to dwa odrębne projekty. 

Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie utworzenia 

w miejscowości Susk Nowy ośrodka wsparcia pod nazwą „Klub SENIOR+”. Radni uwag nie 

zgłaszali. 

W głosowaniu jawnym – imiennym, na stan 15 radnych, obecnych jest 15. Głosowanie 

przedstawia się następująco: 

- Stanisław Dmochowski – jestem za 

- Andrzej Gierwatowski – jestem za 

- Edward Gryczka – jestem za 

- Rafał Kaczmarczyk – jestem za 

- Jerzy Konopka – jestem za 
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- Łucja Łada – jestem za 

- Zdzisław Majewski – jestem za 

- Bogdan Mierzejewski – jestem za 

- Ireneusz Mierzejewski – jestem za 

- Jarosław Namiotko – jestem za 

- Rafał Pupek – jestem za 

- Dariusz Olech – jestem za 

- Włodzimierz Sikorski – jestem za 

- Anna Wojsz – jestem za 

- Małgorzata Żebrowska- jestem za 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Uchwała z nr XVII/107/2019 została podjęta jednogłośnie.  

 

Ad. 6 

Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie utworzenia 

w miejscowości Rzekuń ośrodka wsparcia pod nazwą „Klub Seniora w Rzekuniu”. Radni uwag 

nie zgłaszali. 

W głosowaniu jawnym – imiennym, na stan 15 radnych, obecnych jest 15. Głosowanie 

przedstawia się następująco: 

- Stanisław Dmochowski – jestem za 

- Andrzej Gierwatowski – jestem za 

- Edward Gryczka – jestem za 

- Rafał Kaczmarczyk – jestem za 

- Jerzy Konopka – jestem za 

- Łucja Łada – jestem za 

- Zdzisław Majewski – jestem za 

- Bogdan Mierzejewski – jestem za 

- Ireneusz Mierzejewski – jestem za 

- Jarosław Namiotko – jestem za 

- Rafał Pupek – jestem za 

- Dariusz Olech – jestem za 

- Włodzimierz Sikorski – jestem za 

- Anna Wojsz – jestem za 

- Małgorzata Żebrowska- jestem za 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Uchwała z nr XVII/108/2019 została podjęta jednogłośnie.  

 

Ad. 7 

Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie projekt uchwały zmieniający uchwałę 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019-2029. Radni uwag nie zgłaszali. 

W głosowaniu jawnym – imiennym, na stan 15 radnych, obecnych jest 15. Głosowanie 

przedstawia się następująco: 

- Stanisław Dmochowski – jestem za 

- Andrzej Gierwatowski – jestem za 

- Edward Gryczka – wstrzymuję się od głosu 

- Rafał Kaczmarczyk – jestem za 

- Jerzy Konopka – jestem za 

- Łucja Łada – jestem za 

- Zdzisław Majewski – jestem za 

- Bogdan Mierzejewski – jestem za 
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- Ireneusz Mierzejewski – jestem za 

- Jarosław Namiotko – jestem za 

- Rafał Pupek – jestem za 

- Dariusz Olech – jestem za 

- Włodzimierz Sikorski – jestem za 

- Anna Wojsz – jestem za 

- Małgorzata Żebrowska- jestem za 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, przeciw 0, wstrzymał się od głosu 1 radny. 

Uchwała z nr XVII/109/2019 została podjęta większością głosów. 

 

Ad. 8 

Radny Edward Gryczka zapytał, jaki jest stopień zawansowania na dzień dzisiejszy budowy 

żłobka? Czy było konieczne już zatrudnianie Pani Dyrektor żłobka skoro jest jeszcze w 

budowie? 

Wójt Gminy poinformował, że I etap inwestycji będzie do odbioru we czwartek. Budowa 

żłobka składa się z III etapów. IV etapem jest uzyskanie pozwolenia na użytkowanie. Zgodnie 

z obowiązującą umową obiekt powinien powstać, funkcjonować w lutym.  

Sekretarz Gminy wyjaśnił, że dyrektor żłobka został zatrudniony, ponieważ trzeba 

przygotować regulaminy i inne dokumenty niezbędne do rozpoczęcia funkcjonowania żłobka. 

Radny Edward Gryczka zapytał, czy zostały podjęte działania, żeby dotacja nie została 

utracona, czy to prawda, że dotacja powinna zostać rozliczona do końca grudnia? 

Wójt Gminy poinformował, że dotację gmina otrzymała a wykonawcy starają się wywiązać z 

umów i w tym momencie trudno przewidzieć, co może się wydarzyć. Robimy wszystko, żeby 

dotację rozliczyć. 

Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian  

w budżecie gminy Rzekuń na 2019 rok. Radni uwag nie zgłaszali. 

W głosowaniu jawnym – imiennym, na stan 15 radnych, obecnych jest 15. Głosowanie 

przedstawia się następująco: 

- Stanisław Dmochowski – jestem za 

- Andrzej Gierwatowski – jestem za 

- Edward Gryczka – wstrzymuję się od głosu 

- Rafał Kaczmarczyk – jestem za 

- Jerzy Konopka – jestem za 

- Łucja Łada – jestem za 

- Zdzisław Majewski – jestem za 

- Bogdan Mierzejewski – jestem za 

- Ireneusz Mierzejewski – jestem za 

- Jarosław Namiotko – jestem za 

- Rafał Pupek – jestem za 

- Dariusz Olech – jestem za 

- Włodzimierz Sikorski – jestem za 

- Anna Wojsz – jestem za 

- Małgorzata Żebrowska- jestem za 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, przeciw 0, wstrzymał się od głosu 1 radny. 

Uchwała nr XVII/110/2019 została podjęta większością głosów.  

 

Ad. 9 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła, że porządek obrad został wyczerpany, podziękowała 

wszystkim za przybycie, po czym zamknęła obrady XVII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy 

Rzekuń. 


